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 یکصد و چهل و ســومین نشســت شــوراى گفتگوى دولت و بخش 
خصوصى استان اصفهان با حضور اســتاندار اصفهان و مدیران ارشد 
استان برگزار شد. بررسى آخرین جایگاه استان در پایش ملى محیط 
کسب و کار و ارائه گزارش فعالیت هاى صورت گرفته در شوراى انرژى 
استان به عنوان  موارد پیش از دستور این جلسه مطرح شد. دستور جلسه 
نیز شامل گزارش وضعیت انرژى استان، بررسى پیشنهادات کارگروه 
کارشناسى شورا در خصوص مسائل و مشکلات فعالان اقتصادى بخش 
خصوصى در حوزه انرژى، طرح مشــکلات و راهکارهاى پیشنهادى 
در خصوص بخش کلان ناترازى انرژى، طرح مشــکلات و راهکارهاى 
پیشنهادى در جهت رفع موانع و تســهیل و تشویق سرمایه گذارى در 
حوزه انرژى خورشیدى، طرح مشــکلات و راهکارهاى پیشنهادى در 
حوزه پیمانکارى و نرخ گذارى جدید و طرح مشــکلات و راهکارهاى 

پیشنهادى نیروگاه هاى تولید پراکنده بود.
باید بیشتر به موضوع اقتصاد گردشگرى برون مرزى 

ورود کنیم
 در این نشســت، مهدى جمالى نژاد، اســتاندار اصفهان با استقبال از 
پیشنهادات بخش خصوصى براى کاهش ترافیک و طرح اقتصادى زباله 
خشک، گفت: در دو نقطه به عنوان پایلوت در اصفهان کار مى کنیم و در 

صورت موفقیت به کل کشور تسرى مى دهیم.
 استاندار اصفهان با اشاره به ایجاد دبیرخانه مثلث طلایى گردشگرى و 
برنامه هاى مفصلى که براى گردشگرى در شرق و غرب، شمال و جنوب 
استان در نظر گرفته شده است، توضیح داد: باید بیشتر به موضوع اقتصاد 
گردشگرى برون مرزى ورود کنیم. اکنون با توجه به شرایط سخت فعلى 
و عوامل سیاسى مى توانیم گردشگرى خارجى و برون مرزى را به سمت 
روسیه، اندونزى، هند و چین که کشورهاى پرجمعیتى هستند، هدایت 
کنیم که منبعى براى ورود ارز به کشور است. ضمن آنکه با 33 کشور، 
ارتباط روادید داریم و لازم است تدابیرى براى همکارى بخش خصوصى 
و دولتى در جهت معرفى ایران و اصفهان، فراهم سازى بسترهاى مناسب 

گردشگرى به منظور آمادگى میزبانى از کشورهاى هدف بیاندیشیم.
 جمالى نژاد با بیان آنکه مشــکلات ناترازى انرژى به ویــژه برق و گاز، 
چالش جدى در کل کشور و متوجه همه صنایع است، پیگیرى شوراى 
انرژى براى برنامه ریزى، سرمایه گذارى در زمینه توسعه نیروگاه هاى 
خورشــیدى و اختصاص زمین به احداث نیروگاه ها با پیگیرى شرکت 
شــهرك هاى صنعتى را مطرح کرد.  او افزود: در برنامه اى که تعریف 
شده، قرار است مزارع بزرگ انرژى خورشیدى را در برخى نقاط اصفهان 
همچون شرق، جنوب و شمال اصفهان احداث نماییم. البته، مشکلاتى 
همچون انتقال انرژى و محدودیت هاى زیرساختى وجود دارد، به همین 

دلیل تمامى این مسائل به دقت کارشناسى خواهند شد.
 اســتاندار اصفهان، اولویت احداث مزارع بزرگ انرژى خورشیدى در 
شرق و برخى نقاط جنوب استان را یادآور شد و افزود: باید زمین هایى 
را انتخاب کنیم که در مجاورت و نزدیک به صنایع هســتند تا نیاز به 
انتقال انرژى نداشته باشیم، اما اگر تصمیم بر ایجاد مزارع بزرگ انرژى 
در شرق اصفهان گرفته شود، به طور حتم باید تدابیرى براى انتقال آن 
انرژى اتخاذ شود.  جمالى نژاد از پیگیرى طرح هاى اجرایى براى احیاى 
زاینده رود و حقابه زیست محیطى استان در کنار دیگر موضوعات مطرح 

در استان خبر داد.
شوراى انرژى به مشکلات تامین برق ورود کند

امیر کشانى، رئیس اتاق بازرگانى اصفهان با اشاره به اهمیت راه اندازى 
صندوق برق و انرژى، تأسیس شوراى انرژى براى اولین بار در کشور به 
پیشنهاد اتاق اصفهان و کمیسیون انرژى را ارزشمند دانست و گفت: با 

پیگیرى اعضاى شورا و صاحبان صنایع، مصوبه هاى خوبى داشته ایم.
رئیس اتاق اصفهان در ادامه جلســه و اظهارات مطرح شده، به قرائت 
مصوبه ها شامل امکان مبادلات انرژى در سطح بین الملل و ارائه پیشنهاد 
براى حل مشکلات ناترازى صنایع به ویژه در بخش خصوصى، ارائه طرح 
اصلاح قانون مصرف انرژى به مجلس شوراى اسلامى، ارائه بسته هاى 
فرهنگى، بهینه سازى مصرف انرژى به دستگاه هاى خدمات رسان، ارائه 
بسته هاى عملیاتى براى مصرف بهینه انرژى توسط دستگاه هاى اجرایى، 
برق، گاز، آموزش وپرورش، صداوسیما و شهردارى و راهکارهاى تشکیل 

صندوق برق و انرژى جهت تأمین منابع مالى پرداخت.
وى ادامه داد: ضرورى است شوراى انرژى در خصوص واگذارى زمین 
براى احداث نیروگاه هاى خورشیدى ســیکل ترکیبى و تجدیدپذیر، 
صدور مجوزها و قراردادها، شرایط پرداخت، دریافت تسهیلات بانکى و 
مولدهاى مقیاس کوچک ظرف یک ماه اقدام نماید. همچنین، سازمان 
صنایع کوچک و شهرك هاى صنعتى با هماهنگى سازمان محیط زیست 
کشور و مجلس نسبت به اصلاح قوانین در خصوص تخصیص 10درصد 
از زمین هاى خود به فضاى سبز و تخصیص 20درصد از فضاى سبز خود 
به احداث نیروگاه هاى خورشیدى با توجه به شرایط اقلیم اقدام نمایند.

 رئیس اتاق بازرگانى اصفهــان تصریح کرد: همچنین، طبق مصوبه ها، 
شرکت شهرك هاى صنعتى استان موظف شد ظرف پانزده روز نسبت 
به پیگیرى احداث نیروگاه هاى خورشــیدى در سطح استان به همراه 
مشخص کردن زیرســاخت هاى لازم و دستگاه هاى مربوطه در زمینه 
حمایت و پیگیرى شــرکت هاى خدمات رســان در کلیه شهرك هاى 

صنعتى اقدام کند.
اجراى طرح اقتصادى زباله خشک در اصفهان

مســعود صرامى، فعال اقتصادى با اشــاره به همراهى و هم 
قسمى با اســتاندار اصفهان به منظور تلاش و تحقق طرح هایى به نفع 
مردم اصفهان، گفت: اگر همه موارد در شــوراى گفتگو اجرا شود ولى 
مردم اصفهان از آب وهواى ســالم و محیط زیســت مطلوب برخوردار 
نباشــند، مردم و به ویژه افراد توانمند و داراى سرمایه از این شهر کوچ 
مى کنند؛ لذا براى رسیدن به شــهرى تمیز، بدون ترافیک و آلودگى با 
جریان زاینده رود و شهرى با فکر، نه صرفاً با پول، باید تدابیرى براى آینده 
بهتر شهر و فرزندانمان بیندیشــیم. صرامى با اذعان به باور و همراهى 
مردم در پروژه هاى شهرك ســلامت و سیتى سنتر، معضل ترافیک را 
مطرح کرد و گفت: با اجراى طرح کاهش ترافیک، استرس هواى پاك 
را نخواهیم داشــت. اکنون با طرحى که در این زمینه داریم، مى توانیم 
بدون اجراى طرح هاى زمان بر و پرهزینه آزادسازى و پهن کردن خیابان 
و رفع معضل پارك در حاشیه خیابان ها، صد و پنجاه هزار جایگاه پارك 
خودرو براى افرادى کــه در فاصله زمانى کوتاهى مى خواهند خدماتى 
از مراکز خرید دریافت کنند، ایجاد کنیم. او افــزود: به طور حتم، این 
طرح به کاهش حدود 40درصدى ترافیک و همین طور کاهش مصرف 
سوخت به میزان 900 هزار تا یک میلیون لیتر و کاهش آلاینده ها کمک 
مى کند که این تفاوت هزینه را مى توان به بودجه توسعه شهرى، احداث 
پارکینگ، جاده و انتقال آب به زاینده رود اختصاص داد.  صرامى گفت: با 
هزینه صرفه جویى در مصرف بنزین مى توانیم بخشى از زمین هایى که 
امروز مبادرت به پمپ و برداشت غیرمجاز آب براى کشت در ارتفاعات 
مى کنند را خریدارى کنیم و به سهم اصفهان و افزایش حقابه اختصاص 

دهیم.
 صرامى به بیان طرح زباله خشک پرداخت و گفت: روزانه 60 تن شیرابه 
از طریق زباله ها وارد زمین مى شود که ما در مدرسه خود به دانش آموزان 
یاد مى دهیم با خشک کردن زباله هاى خانواده خود با تحویل به کانتر 
مدرسه و سپس فروش به شهردارى، کالابرگ امتیازى دریافت کنند. 
این طرح اقتصادى، پیامدهاى رشد تفکر اقتصادى دانش آموزان، کاهش 
زباله، نظم و انضباط بهداشت و محیط زیست شــهر، کمک به تأمین 

بخشى از خوراك دام و طیور را به همراه دارد.
 او، ضرورت توسعه توریسم و امکان اقامت 65 روز براى توریسم سلامت 
با هدف توسعه و پایدارى شهر اصفهان را مطرح کرد و افزود: با مصوباتى 
که دریافت کرده ایم، اصفهان مى تواند منطقه آزاد گردشگرى سلامت 
شود و فرصتى براى ورود 5 میلیارد دلار در نتیجه افزایش ورود توریسم 
سلامت به این شهر فراهم مى گردد که در بى نیازى از بودجه هاى دولتى 

مؤثر است.
 حاکمیت ابهام و خسارات تولید درنتیجه ناترازى انرژى
محمدرضا برکتین، عضو هیئت نمایندگان و رئیس کمیسیون 
صنعت اتاق بازرگانى اصفهان در واکنش به گزارش عملکرد دستگاه هاى 
متولى انرژى به ویژه برق و گاز و محدودیت ها، اظهار کرد: به نظر مى رسد 
که استقرار صنایع در استان باعث ناترازى شده است و این در حالى است 

که چالش ناترازى در سطح کشور مطرح است.
 برکتین در صحبت از افزایش نرخ بهره بانکى از 23درصد به 35درصد، 
عدم پرداخت تسهیلات، موضوع مالیات، نرخ ارز، بیمه ها و دیگر فشارها 
و تنگناهایى که بــه تولید و صاحبان صنایع تحمیل مى شــود، گفت: 
اگرچه تلاش فراوانى براى بهتر شدن وضعیت از سوى بخش خصوصى 
صورت گرفته است؛ اما تصمیم گیرنده اصلى تهران است و به طرح ها و 

پیشنهادات بخش خصوصى توجهى نمى شود.
 او با ابراز تأسف از اینکه مواردى در نشست ها و جلسات متعددى براى 
مدیریت ناترازى انرژى به ویژه در بخش صنعت مطرح شد، تصریح کرد: 
هنوز شاهد تأثیرگذارى بر حل معضل ناترازى نیستیم و هیچ اقدام جدى 
صورت نگرفته است و علاوه بر بى برنامگى و حاکمیت فضاى ابهام براى 
ادامه کار درنتیجه ناترازى انرژى و مشکلات صنایع، امید ما به فرداى بهتر 
و برنامه ریزى براى آینده تضعیف شده است. برکتین گفت: قدرمسلم با 
این حجم از مشکلات، استاندار اصفهان نمى تواند یک شبه مشکلات را 
رسیدگى کند؛ اما تقاضاى ما این است که موارد قطعى برق و اینکه قرار 
است برق صنعت در فرایند مدیریت خاموش شود را اطلاع رسانى کنید 
تا میزان خسارات را کنترل کنیم. رئیس کمیسیون صنعت اتاق بازرگانى 
اصفهان با اعلام میزان بالاى خسارات ناشى از تعطیلى کار به دلیل قطعى 
برق و گاز و تأثیرات منفى بر نیروى کار، تجهیزات از یک سو و افزایش 
هزینه هاى جبران وقفه در کار از سویى دیگر، تأکید کرد: حداقل جدول 

قطعى برق و گاز بین مشترکان صنعت و خانگى را به ما اعلام کنید.
احداث 35 هزار سامانه خورشیدى خانگى در اصفهان

سعید محسنى، مدیرعامل شرکت برق منطقه اى اصفهان در 
جلسه شوراى گفتگوى دولت و بخش خصوصى با بیان تشدید مشکلات 
ناترازى از سال گذشته، گفت: مصرف برق در استان اصفهان به میزان 
6280 مگاوات رسید و در برخى مقاطع محدودیت هایى در تأمین انرژى 
وجود داشت، درصد تبادل انرژى استان اصفهان با دیگر مناطق کشور 

به طور معمول حدود 20 تا 25 درصد است.
محســنى درباره پرمصرف ترین بخش هاى انرژى ازجمله بخش هاى 
صنعتى و تجارى، توضیح داد: سه حوزه اصلى وجود دارد، نخست بخش 

تولید که انرژى را تأمین مى کند، دوم بخش انتقال که وظیفه جابه جایى 
انرژى را بر عهده دارد و سوم بخش مصرف که به دست مردم و صنایع 
مى رسد، همچنین پنج نیروگاه حرارتى بزرگ در استان در حال احداث 

هستند و بخش بخار نیز در آینده عملیاتى خواهد شد.
 او در صحبت از محدودیت هاى مختلف قسمت هاى خاصى در استان ها 
که نتوانستند نیاز انرژى خود را به طور کامل تأمین کنند، گفت: استان 
اصفهان نیز به علت مشــکلات مختلف با محدودیت هایى مواجه شده 
است.  مدیرعامل برق منطقه اى اصفهان اعلام کرد: به طور کلى استان 
اصفهان حدود ســه میلیون مشــترك دارد که از این تعداد 51 مورد، 
مشترکان بزرگ صنعتى هستند، همچنین 70 هزار کیلومتر خط انتقال 
انرژى در استان وجود دارد و در مجموع در زمان اوج مصرف، هزینه هایى 
معادل 35 میلیــارد تومان براى نگهدارى شــبکه انتقال انرژى صرف 
مى شود. او به موضوع انرژى هاى تجدیدپذیر در استان اصفهان پرداخت 
و گفت: در حال بهره بردارى از 1300 مگاوات انرژى خورشیدى هستیم. 
همچنین، 35 هزار سامانه خورشــیدى خانگى در حال احداث است. 
ضمن آنکه، بزرگ ترین پروژه هاى خورشیدى در استان اصفهان در حال 
اجرا هستند، اما با وجود پیشرفت هاى قابل توجه همچنان با چالش هاى 

بسیارى در مسیر توسعه این بخش مواجه هستیم.
 به گفته محســنى، چالش هاى اصلى در زمینه ناترازى برق شــامل 
فرسودگى شــبکه، کاهش ظرفیت تولید و افزایش تقاضا براى مصرف 
انرژى است که البته این مشکلات بدون افزایش قیمت ها و به صورت 

خودکار ممکن است موجب بحران هاى جدى در تأمین انرژى شود.
 محسنى بیان کرد: صنعت برق در راستاى رفع چالش هاى انرژى موظف 
به تشکیل صندوق سبز انرژى اســت و البته تلاش هاى زیادى در این 
زمینه انجام شده است. با کمک این صندوق مى توان منابع مالى لازم 

براى بهبود شبکه انرژى و توسعه پروژه هاى پایدار را فراهم کرد.
 او در پایان تأکید کرد: به منظور تحقق عدالــت در مصرف انرژى لازم 
اســت که صنعت برق به طور جدى تر به بهینه ســازى مصرف انرژى 
بپردازد، در صورت تحقق این اهداف مى توانیم به سوى یک بازار انرژى 
پایدارتر حرکت کنیم و امیدوارم که در آینده شاهد تحولات مثبتى در 

این زمینه باشیم.
شاهد مشکلات عدیده فعالان صنعت و تولیدکننده ها 

هستیم
سید عبدالوهاب سهل آبادى، رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران 
در این جلسه با انتقاد نسبت به بى مهرى به صنعت و مشکلات ناترازى 
گفت: طبق مصوبه مجلس مقرر شد که دولت دیون صنعت را مدیریت 
کند؛ اما امروز شاهد مشــکلات عدیده فعالان صنعت و تولیدکننده ها 

هستیم که شرایط سختى را تحمل مى کنند، درحالى که تسهیلاتى در 
امر تولید براى آنها فراهم نشده است. وى بیان کرد: کمتر صنعتى را در 
کشور سراغ داریم که اعتصاب کند و اگر در طول این سال ها صاحبان 
صنایع به دلیل تعهدى که نسبت به جامعه و نظام دارند، این شرایط را 

تحمل و سکوت مى کنند، به دلیل نجابت و شرافت است.
 او خطاب به مدیران دستگاه هاى اجرایى، این پرسش را مطرح کرد که 
آیا اطلاع از خسارات ناشى از تعطیلى صنایع به دلیل قطعى برق دارید؟ 
و سپس ادامه داد: در این شــرایط صاحبان صنایع هم جریمه شده اند 
و همچنین قادر بــه پرداخت تعهدات خود نیســتند. وى اظهار کرد: 
هزینه هاى مالیات، تأمین اجتماعى و دیگر موارد که متوجه تولیدکننده 
اســت، وام هاى بانکى و دیگر مشــکلات تولید بــدون هیچ کمکى از 
سوى نهادهاى ذى ربط بر دوش صنعت سنگینى مى کند درحالى که 
مداخله اى از ســوى متولیان، بانک ها و نهادهاى مسئول در حمایت از 

صنعت وجود ندارد.
20 هزار واحد صنعتى در استان از نعمت گاز برخوردار 

هستند
در ادامه، ابوالقاسم عســگرى، مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان از 
گازرسانى به 500 هزار واحد مصرف کننده در سطح استان خبر داد و 
گفت: اولین استان در کشور هستیم که به 114 شهر و بیش از 1500 

روستا و 68 شهرك صنعتى عملیات گازرسانى را اجرا کرده ایم.
وى با بیان رتبه اول گازرسانى به واحدهاى تولیدى و صنایع در استان 
اصفهان، توضیح داد: اکنون حدود 20 هزار واحد صنعتى در استان از 
نعمت گاز برخوردار هستند. وى بیان کرد: 21 میلیارد مترمکعب گاز 
در حوزه صنعت در سال 1402 و 22 میلیارد مترمکعب گاز طبیعى در 
سال 1403 براى مصرف صنایع توزیع شده است و سعى کرده ایم که گاز 

بیشترى به تولید برق و نیروگاه ها اختصاص دهیم.
 مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان با اعلام تولید بیش از 800 میلیون 
مترمکعب گاز در شبانه روز، اظهار کرد: به اندازه 20 کشور اروپایى تولید 
گاز داریم و على رغم این میــزان تولید، حدود 250 میلیون مترمکعب 
مصرف گاز در 1402 از تولید پیــش گرفت و چنانچه این رقم به 300 

میلیون برسد، با مشکل جدى در توزیع مواجه خواهیم شد.
 مدیرعامل شــرکت گاز اســتان اصفهان در صحبت از فرهنگ سازى 
و ضرورت بهینه ســازى مصرف، از ارســال هفت و نیم میلیون پیامک 
صرفه جویى، برنامه هاى صداوســیما، انجام 42 هزار مورد بازرســى و 
کنترل بد مصرفى خبر داد و یادآور شــد: با اجراى ماده 19 در مباحث 
ســاختمانى مى توان به مصرف بهینه و صرفه جویى بیشتر مصرف گاز 

دست یافت.

در یکصد و چهل و سومین نشست شوراى گفتگوى دولت و بخش خصوصى استان اصفهان مطرح شد :

 پارلمان بخش خصوصى به دنبال رفع گلوگاه هاى صنعت و تولید از طریق شوراى گفتگو
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 مدیرعامل شرکت توزیع نیروى برق تبریز گفت: تا به امروز 
2 هزار کیلومتر از شبکه مســى به کابل خودنگهدار تبدیل 
شده اســت.  آیین بهره بردارى از پروژه تبدیل شبکه مسى 
به کابل خودنگهدار شهر سهند با حضور فرماندار و دادستان 
شهرستان اسکو، شهردار شهر سهند و مدیرعامل و معاونان 
شرکت توزیع نیروى برق در محل امور برق سهند برگزار شد.
 طى این آیین اکبر فرج نیا با بیان اینکه شرکت هاى توزیع 
نیروى برق رســالت تأمین برق پایدار، مطمئن و اقتصادى 
مشــترکین را برعهده دارد اظهار کرد: در کنار تأمین برق 
مستمر به عنوان مســئولیت حیاتى، وظایف و رسالت هاى 
دیگرى در حوزه مسئولیت هاى سازمانى و اجتماعى بر عهده 
دارند که در تمامى فرایندهــاى برنامه ریزى و هدف گذارى 
لحاظ مى شــود. وى افــزود: صنعت برق همــواره در حال 
تحول هاى شگرف است وریشــه  تمام زیرساخت ها است و 
به یک صنعت مادر تبدیل شده اســت و زندگى بدون برق 
قابل تصور نیست. مدیرعامل شرکت توزیع نیروى برق تبریز 
ادامه داد: انرژى برق در مباحث مختلفى چون رفاه و آسایش، 
فعالیت هاى اجتماعى و اقتصادى، مدیریت ترافیک و حتى 

امنیت و آرامش شبانه و زیست شبانه تاثیرگذار است.
 وى با تأکید بر اینکه همکاران شرکت تلاش مى کند بهترین 

خدمات ممکن را به مشــترکین ارائه دهند و این موضوع را 
در اولویت قرار داده اند. بیان کــرد: در کنار این موضوعات، 
زیباســازى مبلمان شــهرى یکى از اولویت هاى دیگر این 
شرکت است و پروژه تبدیل شبکه مسى به خودنگهدار نیز در 

این راستا انجام مى شود.
 فرج نیا با بیان اینکه کل شــبکه مسى شهر سهند به عنوان 
اولین شهر در آذربایجان شرقى به کابل خودنگهدار تبدیل 
شده اســت، گفت: هم اکنون 2300 کیلومتر شبکه مسى 
در مناطق تحت پوشــش برق تبریز وجود دارد و تا به امروز 
از ابتداى ســال جارى 540 کیلومتر شــبکه مسى به کابل 
خودنگهدار تبدیل شده است و امیدواریم با تلاش همکاران 

تا دو سال دیگر تمام شبکه به کابل خودنگهدار تبدیل شود.
 وى خاطرنشان کرد: تبدیل شبکه مسى به کابل خودنگهدار 
در پایدارى شبکه برق نیز تأثیر داشته و خاموشى هاى ناشى 

از حوادث شبکه را به حداقل مى رساند.
 مدیرعامل شــرکت توزیع نیــروى برق تبریز با اشــاره به 
برنامه ریزى پنج ساله براى توســعه خدمات غیرحضورى و 
کاهش مراجعات حضورى گفت: در حــال حاضر خدمات 
غیرحضورى در جامعه گسترش پیدا کرده و نیاز امروز است، 
بر همین اســاس در موضوع برق نیز پروژه حذف مرزهاى 
فیزیکى طراحى شده و تلاش بر این است تا پایان سال جارى 

به مرحله اجرا برسد.
 وى ادامه داد: همچنین به منظــور ارتقاى کیفیت خدمات، 
اکیپ هاى برق در صورت نیاز مى توانند در همه حوزه هاى 
تحت پوشش شــرکت در کمترین زمان ممکن حضور پیدا 
کنند. فرج نیا بــا تأکید بر اینکه یکــى از ویژگى هاى کابل 
خودنگهدار ایمن ســازى محیط است که با روکش دار شدن 
کابل ها از بروز حوادث نیز پیشــگیرى مى شود خاطرنشان 
کرد: در مرحله دوم پروژه روکش دار کردن ســیم هاى فشار 
متوسط 20 کیلوولت است که ابتدا در شهرستان اسکو و شهر 

جدید سهند اجرایى خواهد شد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروى برق تبریز:

تبدیل خطوط مسى هوایى مناطق تحت پوشش برق تبریز به کابل خودنگهدار

تبریز
تصویر روز

کوچ پرندگان مهاجر به دریاچه شهداى خلیج فارس

شــهردار ماهدشــت   راضیه دارابى /  گروه ایران
news@ naslefarda.net ومعاونیــن از نزدیــک

بامــردم دیــدار و بــه 
مشکلات آنها رسیدگى کرد.

ساختمان مدیریت شهرى ماهدشت  هر سه شنبه میزبان مردم 
براى ملاقات حضورى با شــهردار و معاونین شهردارى است و 
امروز مردم توانستند با دکتر نصیرى شهردار ماهدشت و معاونین 
دیدار کنند.وى در این باره گفت: برگزارى ملاقات هاى مردمى 
اتفاق بسیار خوبى است که انجام مى شود و یکى از وظایف اصلى 
سازمان ها و نهادهاست، به خصوص سازمان هایى که خدمات 
مستقیم به مردم مى دهند، باید شرایطى به وجود بیاورند تا مردم 
بتوانند مشکلات خود را مطرح و پیگیرى کنند.شهردار ماهدشت 
با اشاره به اینکه این جلسات به صورت مستمر هر سه شنبه در 
محل مدیریت شهرى  هم برگزار مى شود، گفت: امروز هم این 
جلسه در محل ساختمان مدیریت شهرى شهردارى ماهدشت 
برگزار شد و تعدادى از همشــهریان توانستند مشکلات خود را 

مطرح کنند.
نصیرى تاکید کرد: برپایى این جلسات باعث مى شود شناخت 
بهترى از نیازها و خدماتى که مردم نیــاز دارند، پیدا کنیم.وى 
افزود: همچنین شهردارى ماهدشت میزهاى خدمت را درنماز 
جمعه  ایجاد مى کند تا همشــهریان  بتواننــد خدمات بهترى 

دریافت کنند.

دیدار چهره به چهره شهردار ماهدشت 
و معاونین با مردم

استان البرز

اصفهان

با هدف ارتقاى شاخص هاى  نسل فردا/  گروه استان ها
news@ naslefarda.net سلامت و بهداشت دهان و

دندان، به دانــش آموزان 
تحت حمایت کمیته امداد استان اصفهان در گروه سنى 6 تا 18 سال 
خدمات دندانپزشکى ارائه مى شود. هادى بنایى معاون حمایت و 
ســلامت خانواده کمیته امداد امام خمینى(ره) استان اصفهان، با 
اشــاره به آغاز اجراى طرح خدمات رایگان بهداشت دهان و دندان 
براى مددجویان، اظهار داشت: با هدف ارتقاى شاخص هاى سلامت 
و بهداشــت دهان و دندان، به دانش آموزان تحت حمایت کمیته 
امداد اســتان اصفهــان در گروه ســنى 6 تا 18 ســال خدمات 
دندانپزشکى ارائه مى شود. هادى بنایى با بیان اینکه در مسیر اجراى 
این طرح به بیش از 2 هزار نفر از دانش آموزان تحت حمایت خدمت 
رســانى خواهد شــد، ادامه داد: ســرانه ارائه خدمت به هر یک از 
مددجویان سه میلیون تومان است که در مجموع بالغ بر 6 میلیارد 

تومان از محل اعتبارات و منابع این نهاد پرداخت خواهد شد. 

وى با تاکید براینکه بهداشت دهان و دندان به عنوان یکى از شاخص 
هاى مهم سلامت براى ما حائز اهمیت است، افزود: براى پیشگیرى 
از بسیارى بیمارى هاى مرتبط با پوسیدگى دندان و لثه، به خصوص 
در بین جامعه هدف مددجویان زیر 18 سال توجه ویژه اى مى طلبد 
که با همیارى کمیته امداد و معاونت بهداشت دانشگاه و گروه هاى 

جهادى، خدمات خوبى را براى مددجویان شاهد هستیم. 

 معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد استان اصفهان خبرداد: 

ارائه خدمات بهداشت دهان و دندان به فرزندان تحت حمایت زیر 18 سال 


